
Mimořádné zasedání kolejní rady Budeč 

9. 3. 2015 

 

Přítomní členové KR: Hana Illichová, Jiří Sokol, Iva Hrubá, Vojtěch Hrdlička, Aneta 

Fridrichovská 

Zapisovatel: Illichová 

Program:  

1) Informace ze schůzky s ředitelem KaM 

2) Velikonoční party 

3) Ostatní 

 

Průběh zasedání: 

1) Byla probrána schůze Jiřího Sokola a Vojtěcha Hrdličky s vedením kolejí a menz 

- Ing. Macounem a Mgr. Hurdovou, která proběhla 27.2.2015.  

 

 Poplatky za nové lednice na rekonstruovaných pokojích budou zrušeny, jelikož tyto 

pouze nahrazují erární lednice v kuchyňkách, které již v kolejném zahrnuty jsou. 

 

 Po demolici "dřeváku" budou odstraněny inženýrské sítě pod ním a celá jeho plocha 

bude zatravněna v souladu se stavebním povolením. Po kolaudaci demolice se 

vedení koleje nebrání projektu vytvoření parkovacích míst určených pro ubytované. 

 

 Vedení KAM provádí v současné době reorganizaci IT oddělení, kromě nového 

přehlednějšího ubytovacího systému plánuje také zavedení WiFi na koleje. 

 
2) Termín konání Velikonoční party byl stanoven na úterý 7.4.2015. V nejbližší době 

bude na nástěnku vyvěšen plakát, oznámení bude umístěno i na kolejní web. 

 

3) Ostatní: 

 

 Kolejní rada odsouhlasila používání aliasů. Jedná se o systém, kterým lze 

kontaktovat ubytované v rámci koleje prostřednictvím hromadného e-mailu. Lze 

takto rozesílat maily v případě potřeby v rámci patra, celé koleje, pokojům nad 

sebou (při havárii potrubí) atd. Aliasy si vzala na starost Aneta Fridrichovská. 

 Výměna oken na pátém patře, která byla v původním plánu oprav na tento rok 

schválena, bude pozdržena, jelikož památkáři s klasickou výměnou oken 

nesouhlasí. Jiří Sokol se nabídl, že kontaktuje Ing. Janduse a zjistí podrobnosti. 

KR je ochotná se do jednání s památkáři zapojit a ředitel Ing. Macounem přislíbil, 

že bude KR o případné schůzce informovat.  


